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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 23 czerwca 2020 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 23 czerwca 2020 roku w 
świetlicy Szkoły Podstawowej nr 1 w Krupskim Młynie przy ul. Dąbrowskiego. 
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kapała Marek 
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – Mariusz Gołębiowski 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok.  

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2027. 

3. Informacja na temat raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2019 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 

5. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 

Krupski Młyn za 2019 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na 

realizację zadania: „Zakup nowego ambulansu dla WSP S.A. im. Dr B. Hagera w Tarnowskich 

Górach”. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do projektu nr WND-

RPSL.11.01.04-24-03CF/19-002 pt. „Bliżej wiedzy o Gminie Krupski Młyn”, który będzie 

realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety oraz zasad na jakich sołtysom Gminy 

Krupski Młyn będzie przysługiwała dieta. 
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10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/20 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 

lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Krupski Młyn.  

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad ustanawiania służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Krupski Młyn.  

12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu użytkowego garażu wraz z 

udziałem 378/1000 w częściach wspólnych w nieruchomości gruntowej zabudowanej 

stanowiącej dz. Nr 215/94 k.m. 13 o pow. 0,0236 ha, KW GL1T/00052302/5 położonej w 

Krupskim Młynie przy ul. Mickiewicza.  

13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej dz. Nr 10 k.m. 10, KW GL1T/00042965/7 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Zawadzkiego. 

14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego 

w Ziętku 13 A. 

15. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr położonego w 

Krupskim Młynie przy ul. Buczka 8.  

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krupski Młyn w 2020 roku. 

17. Sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku.  

Sekretarz Gminy zaproponowała aby rozszerzyć posiedzenie o pkt o następującej treści: 
- Projekt uchwały w sprawie przeznaczeni do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej dz. Nr 122/15 k.m. 11 o pow. 0,0398 ha, KW GL1T/00075131/2 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu o utworzenie w Tarnowskich Górach powiatowej stacji 

sanitarno-epidemiologicznej. 

oraz zaproponowała, aby rozpatrzyć je jako pkt 17 i 18 a Sprawy bieżące rozpatrzyć jako pkt 
19.   
Nikt inny nie zgłosił wniosków o zmianę porządku posiedzenia. Zmieniony porządek 
przedstawia się następująco: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok.  

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2027. 

3. Informacja na temat raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2019 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 

5. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 

Krupski Młyn za 2019 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na 

realizację zadania: „Zakup nowego ambulansu dla WSP S.A. im. Dr B. Hagera w Tarnowskich 

Górach”. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do projektu nr WND-

RPSL.11.01.04-24-03CF/19-002 pt. „Bliżej wiedzy o Gminie Krupski Młyn”, który będzie 

realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety oraz zasad na jakich sołtysom Gminy 

Krupski Młyn będzie przysługiwała dieta. 
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10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/20 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 

lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Krupski Młyn.  

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad ustanawiania służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Krupski Młyn.  

12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu użytkowego garażu wraz z 

udziałem 378/1000 w częściach wspólnych w nieruchomości gruntowej zabudowanej 

stanowiącej dz. Nr 215/94 k.m. 13 o pow. 0,0236 ha, KW GL1T/00052302/5 położonej w 

Krupskim Młynie przy ul. Mickiewicza.  

13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej dz. Nr 10 k.m. 10, KW GL1T/00042965/7 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Zawadzkiego. 

14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego 

w Ziętku 13 A. 

15. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr położonego w 

Krupskim Młynie przy ul. Buczka 8.  

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krupski Młyn w 2020 roku. 

17. Projekt uchwały w sprawie przeznaczeni do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej dz. Nr 122/15 k.m. 11 o pow. 0,0398 ha, KW GL1T/00075131/2 

położonej w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu o utworzenie w Tarnowskich Górach powiatowej 

stacji sanitarno-epidemiologicznej. 

19. Sprawy bieżące. 

Przedstawiony, zmieniony porządek został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok.  
Adam Łuć pytał o koszty i częstotliwość odkomarzania na terenie gminy. Zaapelował o 
przeznaczenie środków na ten cel.  
Bogdan Huczko zwrócił uwagę, aby w miarę możliwości zająć się koszeniem terenów 
gminnych i przeznaczeniem z budżetu środków na doposażenie gospodarzy oraz zwiększenie 
etatów.  
Andrzej Janus – prosił o wygospodarowanie większych środków w dziale gospodarka 
komunalna na rzecz obsługi – co najmniej 1 gospodarz terenu więcej.  
Danuta Pries wyjaśniła, jaka jest obecna sytuacja. Mówiła o tym, że gospodarzy jest niewielu 
w stosunku do ogromu prac do wykonania. 
Adam Łuć zaproponował, aby złożyć wniosek do rady sołeckiej, by w ramach funduszu 
sołeckiego przeznaczać 10 % na wykaszanie trawy na terenie miejscowości.  
Andrzej Janus powiedział, że decydentem środków funduszu sołeckiego nie są radni ale 
mieszkańcy poszczególnych miejscowości i trzeba o tym pamiętać.  
Roman Kulawik wnioskował o zaplanowanie zakupu dodatkowego sprzętu dla gospodarzy. 
Bogdan Huczko wnioskował o powołanie zespołów ds. opracowania strategii rozwoju 
kierunków gminy na najbliższe lata oraz o możliwości starania się o środki z Funduszu 
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Inicjatyw Lokalnych na modernizację dróg lokalnych. Trzeba tylko mieć określony wkład 
własny.  
Adam Łuć wyraził życzenie aby w ciągu obecnej kadencji zmniejszyć zadłużenie gminy z 8 do 
3 mln a wtedy pojawi się nowa perspektywa. Wówczas będzie można się zastanawiać co z 
podłączeniem ścieków. Cieszy się z w 2020 roku zadłużenie zmaleje do ok. 6 mln zł, co będzie 
dużym sukcesem. Poparł wniosek radnego Huczko aby utworzyć zespoły do opracowania 
strategii gminnych, by można było podejmować ważne dla gminy decyzje.  
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn 
na lata 2020 -2027.  
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 2020 – 20207.  
Powiedziała, że zmiany do wpf na lata 2020 -2027 wprowadza się w związku ze zmianami 
budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok dokonanymi zarządzeniami Wójta Gminy i zostały 
one zapisane w projekcie jak i objaśnieniach (załącznik nr 3) do projektu. 
Adam Łuć pytał o zakres remontu bloku nr 5 w Ziętku. 
Danuta Pries wyjaśniła, że zaplanowana jest termomodernizacja bloku, w ramach 
posiadanych w budżecie środków.  
Roman Kulawik wnioskował o naprawę chodnika przed bl. Nr 5 w Ziętku.  
Herbert Panchyrz pytał co z remontem kanalizacji w Ziętku. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w 2019 roku było wykonane zadanie mające na celu 
oddzielenie kanalizacji deszczowej od ściekowej a w 2020 roku nie ma kolejnych 
zaplanowanych zadań.  
Andrzej Janus podkreślił, że w Ziętku niezbędne jest wykonanie wielu prac związanych z 
siecią kanalizacyjną by doprowadzić sprawy do końca.  
Roman Kulawik prosił aby zająć udrożnieniem studzienek, częściej niż ma to miejsce do tej 
pory. Sekretarz odpowiedziała, że prace na bieżąco są wykonywane w miarę posiadanych 
środków finansowych.  
Andrzej Janus wnioskował o dokończenie prac dot. spraw kanalizacyjnych w Ziętku. 
Adam Łuć pytał czy jest zaplanowane umożliwienie sprzedaży lokali w tym bloku po 
przeprowadzeniu modernizacji.  
Danuta Pries – nie, będą to zasoby komunalne.  
Andrzej Janus zachęcił do podejmowanie indywidualnych działań a nie czekanie na innych. 
Roman Kulawik czy jest szansa na umożliwienie wykupu lokali w bl. 6, 7 i 8? 
Sekretarz Gminy odpowiedziała, jakie są koszty ponoszone z budżetu gminy po sprzedaży 
lokalu, uwzględniając ogromne koszty zarządu, jest to ok. 1 mln. rocznie. Jest to ogromne 
obciążenie i na razie nie stać budżetu na takie zadania. Utrzymanie wspólnot 
mieszkaniowych to zadanie obowiązkowe, nie licząc kosztów przygotowania i wycen lokali.  
Bogdan Huczko zarzucił, że w gminie nie ma strategii działania w tym temacie i wykazu lokali 
przeznaczonych do sprzedaży.  
Artur Dawydzik przypomniał, że Rada Gminy podjęła kilka lat temu uchwałę, w której 
określono jakie lokale są przeznaczone do sprzedaży, a jakie pozostają w zasobie 
komunalnym oraz jakie są zasady obowiązujące przy sprzedaży lokali komunalnych.  
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Danuta Pries przypomniała, że nie zawsze deklaracje mieszkańców są zgodne z ich 
późniejszymi decyzjami co do kupna a poza tym przepisy też się zmieniają w tej kwestii.  
Adam Łuć zawnioskował, aby przygotować na najbliższą sesję projekt uchwały zmieniającej 
zasady sprzedaży lokali mieszkalnych (35 % zamiast 50 %).  
Artur Dawydzik zaproponował aby sprawę rozpatrzyć we wrześniu.  
Andrzej Janus wyraził opinię aby przeanalizować temat dokładnie i zająć się nim we 
wrześniu.  
Komisje po przeprowadzeniu dyskusji i wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z 
treścią projektu uchwały postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 3. 
Informacja na temat Raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2019 rok. 
Sekretarz Gminy otrzymali w maju raport do zapoznania się i pow. ze podsumowanie 
działalności w różnych dziedzinach i będzie przedmiotem debaty na sesji Rady Gminy 
Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowili pozytywnie go 
zaopiniować.  
  
Ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowiły przegłosować go na sesji 
Rady Gminy.  
 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Krupski 

Młyn za 2019 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawiła radnym sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Krupski Młyn za 2019 rok oraz zapoznała z uchwałą Nr 4200/V/47/2020 z dnia 14 
kwietnia 2020 roku V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krupski Młyn sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 
rok. 
Komisja Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu pozytywnie rozpatrzyła sprawozdanie 
finansowe gminy za 2019 rok; 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 
wykonania budżetu gminy za 2019 r.; Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości pozytywnie 
rozpatrzyła sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski 
Młyn za 2019 rok.  
Skarbnik Gminy zapoznała z uchwałą Nr 4200/V/47/2020 z dnia 14 kwietnia 2020 roku V Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Krupski Młyn sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 rok. 
 

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły przegłosować go na najbliższej sesji.   
 

Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

Skarbnik Gminy poinformowała o posiedzeniu komisji Rewizyjnej, której przedmiotem posiedzenia 
było rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 rok oraz rozpatrzenie sprawozdania z 



6 

 

wykonana budżetu gminy za 2019 rok oraz przygotowanie wniosku w sprawie absolutorium dla 
Wójta Gminy. Następnie przedstawiła obecnym wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krupski Młyn 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krupski Młyn za 2019 rok oraz zapoznała radnych 
z treścią uchwały Nr 4200/V/68/2020 z dnia 18 maja 2020 roku V Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Krupski Młyn. 
Przewodniczący Komisji stałych Rady Gminy tj.: Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu oraz Komisji Terenowej, Porządku i 
Bezpieczeństwa Publicznego poinformowali, że członkowie Komisji po zapoznaniu się ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu w 2019 roku, sprawozdaniem finansowym i informacją o stanie 
mienia za rok 2019 oraz wnioskiem Komisji Rewizyjnej i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach, pozytywnie je zaopiniowali. 

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły przegłosować go na najbliższej sesji.   
Andrzej Janus pytał jakie są zobowiązania gminy wobec ZTM i skąd się one wzięły. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że są to zobowiązania pozostałe po MZKP, które zostały rozłożone 

między gminy, co jest nieuzasadnione i dlatego toczy się postępowanie wyjaśniające w tej 

sprawie.  

 
Ad. 7.  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na realizację 

zadania: „Zakup nowego ambulansu dla WSP S.A. im. Dr B. Hagera w Tarnowskich Górach”. 

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat powiedziała o wniosku Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry w 
sprawie rozważenia możliwości dofinansowania zakupu ambulansu dla WSP S.A. w 
Tarnowskich Górach.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 8.  
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do projektu nr WND-RPSL.11.01.04-

24-03CF/19-002 pt. „Bliżej wiedzy o Gminie Krupski Młyn”, który będzie realizowany w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Sekretarz Gminy przedstawiła zebranym zapisy projektu uchwały w przystąpienia Gminy 
Krupski Młyn do projektu „Bliżej wiedzy o Gminie Krupski Młyn”, dodała, że obie szkoły i 
gmina będą brały w nim udział. Jest to koszt zajęć i sprzętu dla szkół oraz szkolenia dla 
nauczycieli.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 9. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety oraz zasad na jakich sołtysom Gminy Krupski 

Młyn będzie przysługiwała dieta. 

Sekretarz Gminy omówiła treść uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety oraz zasad na 
jakich sołtysom Gminy Krupski Młyn będzie przysługiwała dieta. Wyjaśniła, że proponowana 
zmiana zawiera dietę niższą niż dotychczas, a mianowicie zamiast 483,14 zł byłby to ryczałt 
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miesięczny w wysokości 250,00 zł. Od 1 lipca w gminie będą funkcjonowały 3 sołectwa, co 
powoduje zmianę kosztów w budżecie.  
Adam Łuć powiedział, że w jego ocenie sołtys Potępy jest bardzo dobry i ten projekt uchwały 
odbiera jako karę dla niego. Nie będzie to motywujące do pracy. Będzie głosował przeciw 
obniżeniu dotychczasowej diety sołtysowi. 
Bogdan Huczko pytał o wysokości diet dla sołtysów w okolicznych gminach. 
Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest to unormowane w zależności od liczby mieszkańców 
w poszczególnych sołectwach. Od 150 zł do 600 zł miesięcznie.  
Alicja Ziaja prosiła o ustosunkowanie się do projektu sołtysa Potępy, Andrzeja Janusa. 
Sołtys Potępy powiedział, że został poinformowany o propozycji zmiany i rozumie, że są to 
znaczne koszty dla budżetu. On funkcję sołtysa sprawuję ze względu na potrzebę opieki nad 
mieszkańcami miejscowości i wstrzyma się od głosowania za obniżeniem wysokości diety dla 
sołtysów. Przypomniał o początkach funkcjonowania sołectwa w Potępie i o tym, że na 
samym początku była to wyłącznie praca społeczna. Środki, które uda się zaoszczędzić można 
by było wykorzystać na inne cele, np. w referacie gospodarki komunalnej. Można zacząć od 
niższej stawki a potem będzie można ją podnieść. 
Adam Łuć stwierdził, że przy 20 mln. budżecie koszty diet dla sołtysów nie są ogromne i 
należy pozostawić je w dotychczasowej wysokości.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i przeprowadzeniu dyskusji 
postanowiły przegłosować go na sesji.   
 
Ad. 10. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/20 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 

lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Krupski Młyn.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. zmiany uchwały 
XV/128/20 Rady Gminy w związku z wnioskiem o zakup nieruchomości (ok. 2 000 m 2), który 
wpłynął od właściciela nieruchomości przy ul. Zawadzkiego, w celu wyrównania posiadanej 
nieruchomości. W studium są to tereny mieszkaniowe a propozycja jest żeby zmienić ich 
przeznaczenie na mieszkaniowo-usługowe.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 11. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad ustanawiania służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Krupski Młyn.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o projekcie uchwały dot. ustalenia 
służebności przesyłu na rzecz gestorów sieci na terenie gminy i zapoznała z projektem 
uchwały, który ma na celu uregulowanie przesyłu przez nieruchomości stanowiące własność 
gminy. Jest to rodzaj obciążenia nieruchomości.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 12. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu użytkowego, garażu wraz z udziałem 

378/1000 w częściach wspólnych w nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej dz. Nr 
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215/94 k.m. 13 o pow. 0,0236 ha, KW GL1T/00052302/5 położonej w Krupskim Młynie przy ul. 

Mickiewicza.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. przeznaczenia do 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i zapoznała z projektem uchwały.  
Jolanta Michałek pytała, czy osoby zainteresowane zakupem zostały poinformowane o 
planowanej zmianie nazwy ulicy.  
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że tak.  
Członkowie Komisji, po przeprowadzonej dyskusji postanowili pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 13. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej dz. Nr 10 k.m. 10, KW GL1T/00042965/7 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Zawadzkiego. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. przeznaczenia do 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i wyjaśniła, że projekt jest związany z projektem 
uchwały dot. zmiany studium kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy i 
zapoznała z projektem uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 14. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego w 

Ziętku 13 A. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku dotychczasowych najemców o 
przeznaczeniu do sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i zapoznała z projektem uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 15. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr położonego w 

Krupskim Młynie przy ul. Buczka 8.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku dotychczasowych najemców o 
przeznaczeniu do sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i zapoznała z projektem uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 16. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krupski Młyn w 2020 roku. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała, że Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego 
Urzędu Wojewódzkiego stwierdził nieprawidłowości w treści przyjętej przez Radę Gminy 
uchwale i dlatego przedstawiony projekt został poprawiony i zaopiniowany przez właściwe 
organizacje.   
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
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Ad. 17. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej dz. Nr 122/15 k.m. 11 o pow. 0,0398 ha, KW GL1T/00075131/2 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. przeznaczenia do 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i wyjaśniła, że wniosek został złożony przez 
dzierżawcę terenu i zapoznała z projektem uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 18. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu o utworzenie w Tarnowskich Górach powiatowej stacji 
sanitarno-epidemiologicznej. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o piśmie Starostwa Powiatowego w 
Tarnowskich Górach dot. propozycji uchwały w sprawie przyjęcia apelu o utworzenie w 
Tarnowskich Górach powiatowej stacji sanitarno-epidemiologicznej i zapoznała z projektem 
uchwały.  
Andrzej Janus poparł przedstawiony projekt uchwały.  
Bogdan Huczko o wystąpienie z Radą Powiatu z inicjatywą ustawodawczą do Rady Ministrów 
o zmianę przepisów Kodeksu Wyborczego aby w Radzie Powiatu zasiadało po 1 
przedstawicielu każdej z gmin powiatu.  
Komisje po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 19 

Sprawy bieżące. 
1. Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o przygotowanej propozycji uchwały dot. 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej dz. 
Nr 121/15 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl. i wyjaśniła, że wniosek 
został złożony przez dzierżawcę terenu i zapoznała z projektem uchwały.  

Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza i Wójta Gminy oraz po 
przeprowadzeniu dyskusji postanowiły przegłosować przedstawiony projekt uchwały na 
sesji.  
2. Sekretarz Gminy przypomniała o piśmie ze Starostwa Powiatowego w Tarnowskich 

Górach w sprawie przyjęcia w gminie repatriantów z Kazachstanu. Radni przedyskutowali 
zagadnienie i postanowili wrócić do dyskusji w 2021 roku. 

3. Adam Łuć wnioskował, aby sołtys Ziętka zrobił rozeznanie wśród mieszkańców i zebrał 
informację na temat zainteresowania wykupem zajmowanych lokali mieszkalnych.  

4. Roman Kulawik: 
a) podziękował za szybką interwencję dot. przeglądu i wycinki suchych drzew w 

Ziętku; 
b) zgłosił nielegalne zajęcie mieszkania w bl. Nr 7 w Ziętku; 
c) pytał o stan lokalu interwencyjnego w Ziętku;  
d) prosił o informację kto otrzymał po komisji mieszkaniowej lokal w bloku nr 5 w 

Ziętku; 
e) prosił o wyjaśnienie zasad płacenia za wodę niezbilansowaną w Ziętku; 
f) wykorzystania monitoringu na Ziętku w celu odszukania sprawców dewastacji; 
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g) przypomniał o ustaleniach dot. wymiany okien w Ziętku;  
h) pytał czy przy zdawaniu lokalu jest obecny pracownik Urzędu Gminy (np. bl. 

11A/5) 
5. Marek Kapała wnioskował o: a) wyrównania terenu przy Przedszkolu w Ziętku (na 

potrzeby stajenki); b) poprawę jakości sygnału telewizyjnego w Ziętku. 
6. Andrzej Janus pytał o termin powstania PSZOK-U w Krupskim Młynie. 
7. Mariusz Gołębiowski przedstawił obecnym kalendarz wakacyjnych wydarzeń 

kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych od 1 lipca do 31 sierpnia br. organizowanych 
przez GOKSiR w Krupskim Młynie. 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.30. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Róża Ochman-Szyguła – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 


